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Respostes a la ciutadania del PSC al Ple de 21/10/2015 

 
 
Sr. Raimundo García Castaño 
 
 
A un residente, aparcar en la zona verde, nos sale, por un eurito a la semana ahora 
bien; si un solo día, tienes un descuido, y te olvida de poner el ticket, te caen ¡90 
eurazos! de multa, importe equivalente, a casi dos años de aparcamiento, y sin 
opción de anulación de la denuncia ¿No les parece des proporcionadísimo? 
 
Los ciudadanos, hemos pasado, de poder aparcar gratuitamente en nuestro barrio, a 
tener que pagar por hacerlo, a pesar de pagar, las tardes, los fines de semana y 
festivos, tenemos las mismas dificultades que antes para aparcar y encima, si te 
olvidas del ticket un solo día, te caen 90 eurazos de multa. 
 
¿No creen que están criminalizando a los residentes, con estas súper multas? 
¿No decían, Que no había afán recaudatorio, en la imposición de la zona verde? 
¿Por qué no revisan su política sancionadora? 
¿Cuándo dejaran de ver a los ciudadanos, como vacas a las que ordeñar? 
 

El senyor Sanz: 

“Bé, nosaltres, evidentment, respectem totalment el parer d’aquest veí en qüestió, 
sobre la regulació de la zona verda. En tot cas, sí que li voldríem dir que la 
implantació de la zona verda al barri de Can Vidalet, en general és valorada molt 
positivament. En general, eh?, vull dir, sempre hi haurà qui no, però en general és 
valorada molt positivament. Ho diem per parlar amb els veïns, però també ho sabem 
perquè hem realitzat alguna enquesta que en general es mostra satisfactòria davant 
d’aquesta zona verda. 

Voldria afegir que quan es parla d’afany recaptatori, en el cas concret de la zona 
verda, vint cèntims d’euro al dia no ens dóna ni per pagar els vigilants ni 
l’amortització de les màquines. És a dir, té un preu molt reduït, i per tant, afany 
recaptatori no pot tenir. Si ens costa més diners finalment, eh? Vull dir, la zona 
verda, la blava no dic que no, no per l’afany recaptatori però sí que pot donar 
números positius, però la zona verda és que no arriba ni per pagar el cost. Per tant, 
està plantejada molt més com un servei a la ciutadania per poder aparcar. I sempre 
recordàvem, quan teníem la discussió, que al final, si dones dues voltes a la illa, els 
vint cèntims d’euro te’ls has gastat en benzina buscant un aparcament, no? Per tant, 
valorem que és positiva. 
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Més enllà d’això, és evident que si hi ha una regulació i es produeix una infracció, 
doncs, hi ha una sanció associada. Efectivament, els grups d’Iniciativa i Esquerra 
Republicana ho han explicat bé: la sanció de 90 euros és quan no hi ha tiquet. En el 
cas que hi hagués hagut tiquet, tens el doble de temps del que has pagat per poder, 
diguem-ne, compensar la sanció, amb quatre euros. Això vol dir que si aquest 
senyor hagués posat un tiquet d’una setmana, tenia una altra setmana sencera per 
anular la denúncia amb quatre euros, no? Entenem que no ha estat així perquè ho 
explica així, si són 90 euros devia ser que no hi havia tiquet. El que em queda dir-li 
en tot cas és que pot presentar al·legacions, i si se li estimen, doncs, seran 
recollides, a banda de dir-li també que si la paga amb una certa celeritat, en el 
període, voluntàriament, en comptes de 90 euros seran 45. 

 

Sra. Maria Jesús Sinfreu 
 
Després de les últimes eleccions municipals, i contra tot pronòstic, PSC i CiU pacten 
per governar junts. Sr. Comellas, des d’aquest moment vostè i el seu partit, han 
donat un gir radical. Abans molt crític i incisiu a l’acció i la gestió de l’ajuntament 
(tanatori, etc) i ara el silenci és la tònica habitual. No serà que ara amb les ulleres del 
poder tot es veu amb color rosa? 

El senyor Sanz: 

“Serà el senyor Comellas qui en doni resposta.” 

 

El senyor Vinagre: 

“Hola, buenas noches. Me llamo #, vivo en la calle #. Sobre las cosas de los 
«pipican» y estas cosas, hay un desorden grandioso, y las zonas verdes, igual. Nada 
más. Y algunos bancos, si se puede ahora, como han terminado la piscina de aquí, 
de La Plana, si se puede poner algún banco #, que hace ya unos años # en los 
árboles. Nada más.” 

La senyora alcaldessa: 

“¿Bancos en dónde? ¿Bancos dónde?” 
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El senyor Vinagre: 

“En la calle donde está la…” 

La senyora alcaldessa: 

“¿Calle Alegría?” 

El senyor Sanz: 

“Donde estaba el polideportivo de La Plana. No, Rafael Sebastià Irla.” 

El senyor Vinagre: 

“No, ésta nueva. La piscina nueva. Un banco, a ver si se puede. Si no nada, eh? Y 
sobre esto de medio ambiente, cuatro fuentes que hay averiadas en Esplugues, yo 
las vigilo mucho. He pasado una nota y no me hacen caso en cosa ninguna. Hay 
una en la plaza #, hay una allí, en Virgen de la Merced, y otras dos # nada más. 
Buenas noches. Gracias.” 

El senyor Sanz: 

“Bé, al senyor Vinagre, parlava així, en general, pel que he pogut entendre, de 
resoldre alguns «pipicans» i zones verdes. Nosaltres entenem que els mantenim 
força bé i amb força ordre, però si hi ha algun cas concret, sí que m’agradaria que 
ens fes arribar aquell cas concret, perquè així, en general, és difícil de fer-se a la 
idea. Si hi ha algun motiu en concret, doncs, si ens ho fa arribar intentarem atendre 
la petició.  

Sobre el banc que demanava, que jo he volgut entendre que era al carrer Rafael 
Sebastià Irla, perquè normalment vostè està per allà, ens veiem a vegades per allà i 
entenc que deu ser allà, la veritat és que allà no n’hi ha, i mirarem la possibilitat, si 
hem de posar algun en aquella zona.  

I sobre les fonts d’Esplugues, bé, en principi nosaltres tenim un contracte de 
manteniment de les fonts d’Esplugues, i totes estan en ordre. Pot haver-hi alguna 
espatllada en algun moment, o si vol, com que feia referència al llac del parc dels 
Torrents, que en aquest moment estem valorant la viabilitat, i si canviem l’ús o no 
canviem l’ús, que és el més destacat, però per la resta de fonts, en principi les 
noticies són que funciona correctament, i tenim el servei de manteniment.” 
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El senyor Moreno: 

“Bueno, pues yo quisiera quejarme del criterio de los servicios ocupacionales de 
Esplugues. En primer lugar, bueno, yo soy una persona en riesgo de exclusión 
social, y me veo en la situación de hacerles saber las injusticias que se están 
cometiendo.  

En la bolsa de trabajo se están realizando, y les explico brevemente éste, que es mi 
caso. Yo soy un hombre de treinta y dos años que tiene cotizado casi doce años, y 
llevo casi cuatro años en el paro. Desde el minuto uno busco trabajo activamente, y 
sin obtener resultados me apunté a la bolsa de trabajo. Bueno… Mi seguimiento lo 
llevan los servicios sociales de Esplugues, y como no consigo resultados, pues 
bueno, estoy quejándome, quejándome y quejándome, pero sin obtener ningún 
resultado.  

Los planes ocupacionales de Esplugues, me parece que los criterios que están 
siguiendo no son los adecuados, porque, bueno, en mi posición yo estoy viendo a la 
gente que va pasando, y hay una chavala en concreto –por ejemplo, te puedo decir 
varios– que está viviendo con sus padres, ha trabajado anteriormente un año, y 
bueno, está de agente cívico. Entonces yo como no lo veo normal y tengo derecho a 
quejarme, pues me quejo. Entonces, nada más. Ya les he pasado un papelito 
extendido, y bueno, poco más que decir. Y alguna solución, porque la verdad es que 
ya como dignidad de persona, esto ya deja mucho que desear.” 

 

El senyor Sanz: 

A la pregunta del señor Ramón Moreno, sobre el servicio ocupacional de Esplugues, 
siempre nos sabe mal la situación de cualquier persona, sea la que sea, que se 
encuentre en situación de desempleo y que quiera trabajar. Siempre, en ese caso, 
es un drama y una dificultad que tenemos actualmente, usted y desgraciadamente 
unos cuantos ciudadanos más de Esplugues. Nosotros hemos estado trabajando 
siempre por intentar facilitar la incorporación al mercado laboral de esas personas 
que lo desean hacer, y en ese sentido tenemos la bolsa de trabajo que usted ya 
conoce, tenemos planes ocupacionales y otra serie de servicios en que intentamos 
facilitar eso.  

Es cierto que llegamos donde llegamos, que no tenemos capacidad para todo, que 
el tema está muy complicado, y que, por tanto, no podemos atender todas las 
peticiones. Ahora bien, en concreto, sobre los planes ocupacionales, en principio 



5 

nosotros, el ayuntamiento acaba haciendo una selección en función de una serie de 
personas que nos envía el Servicio de Ocupación de Cataluña. Por tanto, es 
importante que usted, en el Servicio de Ocupación de Cataluña, en el SOC, tenga 
actualizado su curriculum que entiendo que lo debe tener, pero que finalmente son 
ellos los que nos envían las personas susceptibles de incorporarse a esos puestos 
de trabajo, y el ayuntamiento sí que acaba de hacer una selección, pero únicamente 
entre las que nos envían, eh? 

Son los planes de ocupación del SOC. Luego hay otros planes de ocupación de la 
Diputación, que sí que es directamente el ayuntamiento.” 

 

El senyor Raventós: 

“Jo tinc dues preguntes. La primera és sobre els refugiats aquí a Esplugues, si hi ha 
alguna comissió dels que ho porten endavant o qui ho té gestionat. Llavors, ho 
pregunto com a associacions de veïns i veïnes d’Esplugues, que en voldríem formar 
part. O sigui, a part d’estar informats de qui ho porta, doncs, voldríem formar part 
d’aquest grup perquè creiem que és important per a Esplugues, i volíem estar-ne al 
corrent. 

I la segona pregunta: ens sembla que hi ha la intenció inclús que hi hagi una partida 
pressupostària en el tema dels horts urbans, que ja portàvem des de l’any passat, o 
potser des de fa dos anys. Si s’ha buscat lloc, que la universitat n’havia de parlar. 
Ens van dir com si la universitat no hagués respost com semblava. Llavors aviam 
aquest tema, si se segueix tirant endavant o està encallat.” 

 

El senyor Sanz: 

“Sobre les preguntes del senyor Jordi Raventós, que feia referència a la comissió de 
refugiats, sí, hi ha una taula que està treballant el tema de l’acollida dels refugiats. Si 
en volen formar part, per descomptat que no hi ha cap problema, i jo li diria que el 
més fàcil és que es miri de posar en contacte, o que nosaltres li facilitem el contacte, 
el que prefereixi, però en tot cas, les persones que ho porten a nivell tècnic a 
l’ajuntament són la Marta Fuertes o la Tere Gómez, que són tècniques, una per part 
de Serveis Socials i l’altra de Cooperació, i es poden posar en contacte amb elles, 
però si volen després del Ple, els facilito el contacte, eh?, no hi ha problema. Ho dic 
per anar ràpid, eh?, al tema. Així és directe. 
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Sobre el tema dels horts urbans, teníem l’estudi de la Universitat de Barcelona, i, 
efectivament, nosaltres ara estem treballant sobre aquest projecte del tema dels 
horts urbans. En tot cas, més enllà del projecte que tenim previst en aquest any, i 
que si no ho podem desenvolupar finalment posarem per a l’any que ve la partida 
econòmica, és veritat que ens queda també acabar de perfilar alguns altres temes, 
que és el programa funcional. Ja no seria el tema simplement de posar a disposició 
els horts, sinó quin programa funcional han de tenir, i en aquest sentit, em refereixo 
a quins han de ser els usuaris, si parlem només de persones grans, si parlem 
d’altres tipus de gent. Hi ha diferents models aplicats a diferents municipis, que són 
diferents, i, per tant, hem d’acabar de definir també aquest element. No?, més enllà 
de la resta. No es preocupi que ho tenim previst. (Veu de fons.) Per això, exacte. 
Però que ho tenim previst, en tot cas, a la partida.” 

 

La senyora Carbonell: 

“Hola, bona nit. A veure, aquests dies hi ha hagut una sentència en què el poble 
d’Esplugues haurà de pagar, a través de l’ajuntament, una quantitat considerable 
d’euros en concepte d’indemnització urbanística, a uns veïns del carrer Laureà Miró. 
M’agradaria saber si ens podríeu confirmar que aquesta indemnització és 
d’1.700.000 euros, si és que és així, o quina quantitat és. Una. I després, si ens 
podríeu fer arribar, això és per a veïns i veïnes d’Esplugues, tots els casos que hi ha 
hagut durant cinc anys, en què hi ha hagut aquestes sentències, i quines 
indemnitzacions s’han hagut de pagar. Aquesta és una pregunta. 

I l’altra pregunta és: al carrer del Nord, al costat de l’edifici que hi ha de l’ajuntament, 
pujant a mà dreta, hi ha un tros d’espai que moltes vegades –moltes vegades– està 
mullat, com si hi hagués una fuita d’aigua. Era per saber si realment hi ha una fuita 
d’aigua en tot aquest trosset, o què passa que allò està quasi sempre molt xop.” 

El senyor Sanz: 

“Perdoni, és que... Ha dit carrer Nord, al costat de l’ajuntament, i m’he...” 

La senyora Carbonell: 

“Perdó. Al carrer...” 

El senyor Sanz: 

“Ah, de les dependències. Val, val.” 



7 

La senyora Carbonell: 

“No, al carrer del Nord, aquell edifici que hi ha com un magatzem... Bé, l’edifici del 
costat. (Veu de fons.)” 

El senyor Sanz: 

“La Teresa Carbonell preguntava sobre la indemnització d’una sentència. Pel que he 
pogut interpretar per la pregunta, avui en el ple hem fet una modificació de crèdit 
sobre dues sentències, m’ha volgut semblar que feia més referència a la sentència 
del carrer Laureà Miró, a l’edifici Metrovacesa, on està actualment la Fíguls. En 
aquest sentit, no, la indemnització no és d’1.700.000 euros. No, en aquest cas és de 
500.000 euros, dels quals l’empresa promotora, és a dir, Metrovacesa, assumeix 
300.000 euros d’aquesta indemnització, i l’Ajuntament d’Esplugues assumeix 
200.000 euros d’aquesta indemnització.  

Hi ha una sentència, una sentència en què totes les parts, inclòs també el tribunal, 
va entendre que era inaplicable, i a partir d’aquí, com que és inaplicable, es proposa 
a la demandant una indemnització perquè no es pot aplicar la sentència. I en aquest 
sentit, s’ha fet a través de, com deia, una part la promotora i una altra part 
l’ajuntament. Però són 500.000.  

(Veu de fons.) 

Perdó? Ah, sí, sí. En tot cas, ja li explicarem el detall si cal. Sí, sí.  

I sobre el tema de la brigada, doncs, ho hauré de comprovar, perquè no sé 
exactament on és, però mirarem si hi ha alguna fuita o hi ha algun tema al costat de 
l’espai de la brigada.” 

 

El senyor Del Egido: 

“Gràcies. Bé, més que un minut per a cadascuna, em vull adreçar a tres persones. 
En primer lloc, des del ple d’investidura intento concertar una reunió amb el regidor 
de Promoció Econòmica, Albert Comellas. Si se’n recorda, vostè em va trucar, em va 
dir que em tornaria a trucar per fer una reunió i demés. I mai m’has agafat el telèfon. 
Vull dir, és una situació bastant estranya. Estic esperant fa més de quatre mesos. 

Bé. després, vaig sol·licitar una reunió, senyora alcaldessa, amb el seu regidor de 
Medi Ambient, perquè és una proposta transversal, promoció de transport públic, 



8 

promoció econòmica, mobilitat i medi ambient, i sí, el propi Eduard Sanz, ell va voler 
que estigués present el senyor Santi Siquier, com a Mobilitat, si se’n recorda. Jo me 
n’alegro molt i el felicito.  

Bé, realment va ser important perquè en aquell document, que altres regidors de 
l’oposició ja coneixen aquell document, es va ratificar íntegrament en aquell 
document, vull dir, realment em va sorprendre, no? En altres llocs, aquest document 
inicial ha patit rectificacions, esmenes i demés, però en el seu cas, en el seu cas 
concret, senyora alcaldessa, el seu portaveu socialista es va ratificar íntegrament, li 
va semblar raonable reivindicar la continuïtat cap a Sant Boi i Castelldefels, el tema 
de Mas Lluhí, el tema de la forma de i grega cap a La Mallola, La Miranda i tot allò, 
cap a Sant Feliu, etcètera, no? En definitiva, era una petició que es faria teòricament 
al Departament de Territori.  

Bé. El que em va sorprendre, senyor Sanz, i no he tingut cap més situació que venir 
avui aquí, és que a l’inici d’aquesta reunió a la qual vostè volia que vingués el senyor 
Siquier, ell es va absentar a l’inici de la reunió. Es va absentar perquè tenia coses 
molt urgents, i va marxar. I va tornar al fi de la reunió, quan ja sortíem del despatx, 
quan marxàvem, va sortir. Va dir: «Sí, sí, té la fotocopia?/ Sí./ Val, perfecte.» Vostè 
entendrà, com a portaveu socialista, que jo no li puc reclamar... O sigui vostè, entre 
cometes, perdoni’m l’expressió però perquè tothom ho entengui, va fer carregar-li el 
mort a Convergència, entre cometes, val? Descarrega la seva responsabilitat en el 
senyor Santi Siquier.  

Clar, vostè entengui’m a mi, que jo no li puc reclamar a un senyor que no hi era 
present en aquella reunió. Això tothom ho entendrà. I si alguns regidors o grups 
volen fer la meva percepció, segur que ho entendran, val? Bé, hi ha regidors, altres, 
de l’oposició, tres o quatre amb els quals jo he parlat, que m’emplacen a què jo em 
reuneixi amb el seu regidor de Mobilitat, amb el senyor Siquier. Val, perfecte. Per 
repassar aquell document. Parlo amb ell, em truca per telèfon, etcètera, i jo li dic que 
necessito una reunió per parlar amb ell per definir això. I ell em diu que inclouran 
aquestes propostes, que a ell li semblen raonables i això, i amb això acabo molt 
breu, en aquell Pla de mobilitat que ell acaba d’explicar abans, que ho inclourà al 
novembre i ho sotmetrà a exposició pública. I jo li vaig demanar que necessito fer 
una reunió per negociar aquests paràgrafs i aquestes frases que han d’incloure en 
aquest Pla de mobilitat. Perquè jo li vaig expressar a ell per telèfon que necessito 
una referència explícita d’aquella carta que vaig fer a Territori, que altres regidors ja 
la coneixen, el propi senyor Sanz també la coneix, perquè si no significaria que 
l’Ajuntament d’Esplugues s’estaria desmarcant de la meva tasca de promoció arreu 
de Catalunya. Per això necessito aquestes qüestions.  
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De totes maneres, i amb això acabo si no li sap d’allò, jo no n’estic segur. Si un tema 
de reivindicar un metro, el transport públic interurbà, el metro fins a Sant Feliu, per 
Sant Just i això, o fins a Sant Boi i Castelldefels, té cabuda en un pla de mobilitat 
urbana. Per això jo ho enfocava com una moció apart per a transport públic. Ara bé, 
també hi ha una consideració que els vull fer. Que el senyor portaveu socialista va 
dir que ell no hi estava d’acord, però jo els vull explicar: la reunió que vam fer fa un 
any i mig, en una junta de portaveus, que veig regidors avui a l’oposició que sí que hi 
eren, en aquella reunió, hi va haver algun regidor, entre altres l’Enric Giner i algú de 
l’oposició, que van dir que això del metro –això del metro, això del metro– per allà, 
La Mallola i La Miranda, només portaria delinqüència. És políticament inacceptable 
que un regidor..., vull dir, quan porten no sé si vint anys reivindicant el metro, per 
simplement reivindicar la continuïtat cap a Sant Boi, Castelldefels o Sant Feliu, ja 
saben que hi ha uns altres llocs que ho reivindiquen, que diguin que el metro portaria 
delinqüència, perquè hi ha gent de La Mallola o no sé on, o a La Miranda, que 
d’allò...” 

La senyora alcaldessa: 

“Porta cinc minuts. Ara ja m’ha de resumir en cinc segons.” 

El senyor Del Egido: 

“Bé. simplement jo li vaig explicar al senyor Siquier i al d’allò que si bé és cert –un 
minut més– que algun regidor de l’oposició em suggereixen fer una recollida de 
signatures, una iniciativa popular, són dues-centes signatures i tot això, jo els ho vaig 
expressar, que l’Ajuntament d’Esplugues faria un ridícul espantós. Perquè com 
explico jo a la ciutadania que em veig en aquesta necessitat de recollir firmes per 
demanar la continuïtat del metro, quan hi ha la possibilitat, i el més lògic és que ho 
assumeixin els grups municipals? Òbviament, consensuant un document, etcètera, 
que òbviament, si li va semblar bé al senyor Sanz, i algun portaveu de l’oposició 
també van manifestar ratificar-se en el document, doncs, és el més lògic. De totes 
maneres, bé, jo no estic segur si el senyor Siquier està capacitat per poder defensar-
ho. Gràcies.” 

El senyor Sanz: 

“Entenc que la reunió amb el senyor Comellas, si no s’ha produït serà segurament 
perquè no hi ha hagut possibilitat, i que en tot cas es cercarà el dia. I sobre el que 
feia menció, de la reunió que va mantenir amb mi i amb el senyor Siquier... (Veu de 
fons.) No, però el senyor Siquier l’ha atès per telèfon. Vull dir que, per tant, ha parlat 
amb ell algunes vegades. En tot cas, primer dir-li que tenim una percepció 
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radicalment diferent sobre com va anar la reunió, perquè jo no em vaig ratificar en el 
que vostè proposava. Per res. En algunes coses sí, però en altres no em vaig 
ratificar, al contrari. Per tant, no coincidíem.  

En tot cas, jo sí que li vaig referir després que era convenient que parlés amb el 
regidor de Mobilitat, donat que els seus plantejaments i la seva proposta, tots els 
aspectes que planteja tenen a veure amb la mobilitat, i per això li vaig referir que hi 
parlés, i sóc conscient que va parlar també per telèfon. (Veu de fons.) 

No, ell no hi era a la reunió, però en tot cas, li pot explicar com a regidor de l’àmbit, 
ell l’atendrà, i sóc conscient que així ho ha fet, i que l’ha atès via telefònica, si més 
no de moment. En tot cas, el que li va transmetre el senyor Siquier, i jo li torno a dir 
ara, és que el que nosaltres li vàrem comunicar és que precisament, com que estem 
en procés d’elaborar un pla de mobilitat urbana, doncs, el que li dèiem és que 
aquestes propostes que vostè té, en el procés de participació ciutadana les faci 
arribar com a esmenes al Pla de mobilitat urbana. (Veu de fons.) 

No, però això tindrà un procés participatiu. Quan s’obri el procés participatiu, 
nosaltres ja li direm en el moment en què pugui fer-ho. I bàsicament és això. En tot 
cas, que el camí per incloure aquestes propostes serà el Pla de mobilitat urbana. 

El senyor Comas: 

“Bona nit. Més que una pregunta, és una petició d’algunes mares, que després 
d’anar a buscar els crios a la guarderia i als col·legis, els porten al parc de la plaça 
Gandhi. El parc de la plaça Gandhi, la part de baix, que dóna al carrer Bruch, hi ha 
una font a terra que té nou sortides d’aigua. Això, com és normal, es posa 
automàticament en marxa, i s’apaga automàticament. Clar, es posa a una hora que 
és aproximadament les cinc i mitja de la tarda, fins a les sis i mitja, les set de la 
tarda. És molt difícil controlar els crios petits, i als crios els crida molt l’atenció l’aigua, 
i ara, que ja s’ha passat l’estiu i ja van al col·legit, doncs, alguns es posen perduts. 
Em podeu dir que els vigilin més, però això és molt complicat. 

La petició d’elles és si es pot posar la font en marxa a un horari que se suposi que 
els crios no estan allà jugant. Res més.” 

El senyor Sanz: 

“Estudiarem el tema de l’horari, a veure si és possible que dintre d’aquest horari 
podem acabar-lo d’ajustar, eh? Ho mirarem.” 


